

Komgo News

DATE 20/10/2021
AUTHOR Komgo Communications
SUBJECT Komgo launches solution offering in Hong Kong

Komgo solutions are now available to users in Hong Kong, with offices of Societe Generale and Rabobank among the first financial institutions (FIs) to deploy the network with their Asian customers.

Komgo is a Swiss software development and technology services company founded in 2018 by some of the largest and most established players in the industry. Our trusted, digital network counts 250 FIs and corporates supported through offices in Geneva, London, Houston, and Singapore which is our Asian headquarters.

Thanks to our industry expertise and the combination of our solutions, Komgo acts as Digital Agent to support customers in simplifying their workflows (trade finance products, exchange of trade information, data and document tracking, borrowing base, receivable financing, stock reconciliation, inventory release management).

Hong Kong based companies can now benefit from Komgo's offering to increase operational efficiency, strengthen audit and compliance capabilities, and massively reduce fraud risk across their value chains.

"Hong Kong's role in international trade cannot be understated, and it's a priority market for many of our clients on both the bank and corporate sides. This rollout is an important milestone in our Asian strategy."

Nicolas Djelalian, Managing Director, Komgo Pte Ltd

Would you like to learn what Komgo can do for your business?

Our Asia-Pacific team are standing-by to arrange a consultation. [Request an appointment](#) or write to us at komgo-asia@komgo.io

Komgo 在香港推出解决方案

Komgo 日前开始为其在香港的客户提供解决方案，而法国兴业银行与荷兰合作银行在香港的分行成为首批为各自亚洲客户引用该网络的金融机构。

Komgo 是一家瑞士软件开发和技术服务公司，由业内一些规模最大和最知名的机构在 2018 年共同发起创办。我们在日内瓦、伦敦、休斯顿和作为亚洲总部的新加坡设立了办事处，为全球 250 个金融机构和企业客户群提供可信赖的数码网络服务。

我们具有深厚的行业知识，基于此优势所提供的解决方案让 Komgo 能够提供数码技术支持，从而帮助客户精简工作流程（贸易金融产品、贸易信息交换、数据和单据追踪、借款基数、应收融资、库存对账、库存释放管理等）。

位于香港的公司将能够从 Komgo 所提供的服务中受益，从而提高运营效率、加强审计和合规能力，并大幅降低整个价值链中的欺诈风险。

“香港在国际贸易中的作用不容小觑，对于我们的许多银行和企业客户来说，香港都是优先考虑的市场。在香港市场推出解决方案是我们在亚洲战略计划中的一个重要里程碑。”

Nicolas Djelalian, Komgo 私人有限公司董事总经理

想要了解 Komgo 如何能够帮助您的企业更好地开展业务？

请随时联系我们的亚太区业务团队，为您安排业务咨询会议。您可以在此[申请预约](#)或发送电邮至komgo-asia@komgo.io

For media/press information please contact:

Doug Court
Head of Marketing and Brand Communications
Tel: +41 78 741 8185
Email: doug.court@komgo.io